
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2023. február 23-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Bajzáthné Bertalan Ildikó, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Seresné Lados Éva, Tóth 
Imre 7 fő képviselő. 
 
Később érkezik: Dr. Bakos Beáta, Dr. Mikola Nóra 2 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Móczó Nóra jegyző, 
Vinczéné Gál Éva, a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert, a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára, a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője, 
Müllerné Braun Erika, az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetője, 
Kun Adrienn, a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház intézményvezetője, 
Lólé Gyula, a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester tisztelettel köszönti a soros képviselő-testületi 
ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 7 fő jelen van, Dr. Bakos Beáta 
és Dr. Mikola Nóra jelezték, hogy késni fognak, a képviselő-testület határozatképes, az ülést 
megnyitja. A meghívóban 16 napirendi pont tárgyalása szerepel, megkérdezi a képviselő-
testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz napirendi pont, illetve módosító javaslata. 

 (Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 14 napirendi pontot nyílt ülésben, 2 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület. 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és az alábbi 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
44/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ Előterjesztés az Önkormányzat 2023. évi részletes költségvetésének 
elfogadására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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2./ Javaslat Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2023. évi Közbeszerzési 
Tervének elfogadására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

3./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde szervezeti és működési 
szabályzat módosításának jóváhagyására 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

4./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről 
 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

5./ Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
intézményvezetői álláshelyére kiírt pályázati eljárás eredménytelenné 
nyilvánítására 

 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

6./ Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
intézményvezetői álláshelyére kiírt pályázati eljárás eredménytelenné 
nyilvánítására 

 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

7./ Az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság beszámolója a vagyonnyilatkozat 
benyújtási kötelezettség teljesítéséről 

 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

8./ Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezésére 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Beszámoló a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2022. 
évi munkájáról 

 Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

10./ Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
2023. évi munkatervének elfogadására 

 Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

11./ Előterjesztés támogatás előfinanszírozási hitelszerződés megkötésére 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

12./ Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámon 
nyilvántartott, „Komplex telepprogram Jászladányon II” címmel 
támogatást nyert projekt kapcsán építőipari segéd gyakorlati képzések 
megvalósításához szükséges alapanyagok beszerzésére 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
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13./ Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról, azok 
igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2021. (VI. 
28.) önkormányzati rendelet módosítására 

 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

14./ Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ kérelmének 
megtárgyalására 

 Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Zárt ülés: 
 
15./ Előterjesztés a Jászladány, Vörösmarty u. 13. szám (1313 hrsz.) alatti 

ingatlanra bejegyzett jelzálogjog, valamint az azt biztosító elidegenítési és 
terhelési tilalom törléséhez való hozzájárulásra 

 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

16./ Előterjesztés a 63/2021. (VIII. 18.) számú képviselő-testületi határozat 
felülvizsgálatára 

 Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti Fazekas-Füzesi Nórát a Jászladányi 
Rendőrőrs parancsnokát. Megkéri a képviselőket, hogy a napirendi pontok tárgyalása előtt 
tegyék fel kérdéseiket őrsparancsnokasszony felé. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: felteszi kérdését, bár valószínűleg nem őrsparancsnok 
asszony fogja rá megadni a választ, de érdekelné, hogy ha a rendőrség beviszi a 
bűnelkövetőket, akkor miért kell őket másnap visszautaztatni? Aki az édesanyjához betört, az 
a személy is másnap már kinn volt. Ez felháborító. Cs. Elemér, aki több helyre is betört, 
mégis kinn van. Mit kell ahhoz elkövetni, hogy becsukják őket? 
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka: egy-egy őrizetbe 
vétellel nagyon sok ember dolgozik, ez egy összetett munkafolyamat. Cs. Elemér őrizetbe 
vételére a betörést követően sor került, másnap az ügyészség utasítására szabadítaniuk kellett. 
Most ismét őrizetbe vették, kezdeményezték a letartóztatását, melynek még nem tudja az 
eredményét. Megteszik azt, ami a rendőrségen múlik, céljuk, hogy az elkövetők az elkövetett 
cselekményért megkapják a méltó büntetésüket. Rendőrségi szakaszban ez a történet véget 
ért, így erre a kérdésre nem tud válaszolni, az ügyészség illetve a bíróság döntése az, hogy a 
letartóztatás kezdeményezését követően hogyan döntenek. Megérti a lakosok felháborodását, 
mert lakosként hasonlóan gondolkodik, de el kell fogadni, hogy ez a jogrend. Megtesznek 
mindent, amit lehet, a megfelelő normatívák közepette, de nincs beleszólásuk abba, hogy 
utána mi történik. Nem tud megnyugtató választ adni a kérdésre, és nagyon sajnálja, hogy 
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nem tudják a munkájukat olyan hatékonyan végezni, ahogyan szeretnék, és ahogyan a 
települési közbiztonsági helyzet indokolná.  
 
Seresné Lados Éva képviselő: a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola dolgozójaként 
szeretné megköszönni, hogy a farsangi bálban a rendőrség segített jelenlétével a fegyelmezett 
lebonyolítást biztosítani. Az iskolás gyereknek még tekintélyt parancsoló személy a rendőr. 
Ez is azt bizonyítja, hogy valóban egy szorosabb együttműködésre lesz szükség, így majd 
több rendezvénynél szeretnék keresni a rendőrséget.  
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka: nagyon szívesen 
segítettek, máskor is szóljanak, ha szükség van a jelenlétre, ha tudnak, akkor mennek. 
 
Gyárfás Lajos képviselő: egy előző testületi ülésen szó volt arról, hogy H. Tivadarral a 
rendőrség megpróbál valamit kezdeni. Ez az ügy hol tart? 
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka: az ügy ugyanott 
tart, Tivadar még mindig a buszmegállóban van sajnálatos módon. Többször igazoltatták 
kollégái, volt is előállítva, változatlanul nem akar mozdulni. Jegyzőnőre néz segítséget kérve, 
mit tudnának közösen tenni? Tudja, hogy ebben is előre kellene lépni, de jelen pillanatban 
még nincs hathatós döntés, előrelépés. 
 
Bertalan László képviselő: azt szeretné észrevételezni, hogy az elmúlt időszakban ismételten 
több estét, éjszakát töltöttek kinn a településen, és azt tapasztalta, hogy a jászladányi őrsön 
dolgozó rendőrök a lehetőségeikhez mérten mindent megpróbálnak megtenni, viszont úgy 
érzi, jelezni kellene, hogy nagyban befolyásolja a jászladányi közbiztonság jelenlegi 
helyzetét, hogy az őrshöz még további négy település tartozik. Határozottan ki lehet jelenteni, 
hogy azért sokkal rosszabb a közbiztonság, mert amikor elmegy a rendőrautó Alattyán, 
Jánoshida vagy Jászboldogháza településekre, akkor Jászladányon 2-3 óra hosszáig sincs 
járőr. Jászladány egy olyan település, ahol szükség lenne arra, hogy minden percben legyen 
legalább egy páros. A kapitányság vagy a megyei főkapitányság részéről van arra lehetőség, 
hogy plusz létszámot kapjon az őrs?  
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka: a 
létszámhelyzettel kapcsolatban nincs felhatalmazva arra, hogy bármit is mondjon. Jelen 
pillanatban egy főről tud, aki másik megyéből áthelyezési kérelemmel szeretne a jászladányi 
rendőrőrsre jönni, nem tudja, hogy hol tart az áthelyezése. Mindenképpen pozitívan éli meg, 
hogy van egy kolléga, aki itt szeretne dolgozni. Sajnálja a két rendőrhallgatót, akik a 
gyakorlatukat sem tudják Jászladányon teljesíteni. Ők még nem végzett hivatásos rendőrök, 
de az iskola kezdete óta itt szeretnének a településen dolgozni, számítottak is rájuk, várták is 
őket. Amit tudott ez ügyben megpróbált mindent megtenni, kapitányságvezető úr is megtette 
amit tudott, főkapitányúrral együtt, az illetékesekkel beszéltek. Ők ketten növelték volna az 
őrs létszámát. Ha véglegesítésre kerülnek és az áthelyezési kérelmüket beadják, mert ennek 
van egy folyamata, akkor várják őket a rendőrőrs állományába, így ez már plusz három főt 
jelentene, ami úgy gondolja, hogy a közterületi szolgálatellátásban is jelentős mértékben 
megmutatkozna. A terület 24 órás lefedettségével kapcsolatban szeretnének közösen egy 
olyan megoldást, ami működőképes lenne. Bízik benne, hogy március 1-től még fokozottabb 
lesz a rendőri jelenlét az őrs területén, így a településen is. A készenléti rendőrség általi 
megerősítő erőre is kapott ígéretet, ők is meg fognak jelenni a területen. 
 
Bertalan László képviselő: március 1-től változás várható, szeretné, ha az lenne a változás, 
hogy újra csak Jászladány és Jászalsószentgyörgy tartozik az őrshöz. Erről lehet szó? 
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Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka: erre nem tud 
válaszolni, kapitányságvezető úr felé fogja jelenteni az itt elhangzott kérdéseket és 
felvetéseket. Meg fogja kérni, hogy válaszoljanak erre a kérdésre. Jelen pillanatban az a 
felállás, hogy a jászladányi őrs 5 települést lát el. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: érintett szülőként szeretne szólni, nem titok, hogy az egyik 
tanuló a gyermeke, a másik intézményvezető asszony gyermeke. Hatalmas csalódásként érte 
őket ez a döntés. Őrsparancsnok asszony nem mondhatja el, amit szülőként elmondhat, 
tájékoztatásként azt kapták, hogy a gyermekük tanulmányi eredménye nem biztos, hogy 
megfelel ide. A két tanuló maximálisan helytáll a tanulmányaiban, Dani éjt-nappallá téve 
mindig az őrsön van, szívvel-lélekkel dolgoztak volna Jászladányért, amire nem volt szükség. 
Ismerik fóbiáját a rendőrség felé, nem bánta volna, ha a gyerek kedvét szegi ez a döntés, nem 
szegte kedvét. Főiskolai tanulmányokat nem kezdhetnek nappalin, két évet dolgozniuk kell, 
mindkét tanulónak szándékában áll visszajönni négy hónap elteltével. A kinevezésük most 
már a monori kapitányságra szól, de négy hónap után ők kérelmezhetik az áthelyezésüket. 
Ebben szeretnének majd támogatást kérni. Jól érezték itt magukat, a tudásukhoz mérten 
próbáltak tenni a településért. 
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka: 
őrsparancsnokként azt tudja elmondani, amit vezetője felé is elmondott, hogy fel voltak 
háborodva a döntésen, mert itt szükség lenne rájuk. A döntésen nem tudnak változtatni, hiába 
várták nagyon őket. Úgy érzi, hogy egy picit már ide is tartoznak. Megbeszélte velük, hogy 
amint kinevezésre kerülnek, beadják az áthelyezési kérelmüket, biztos benne, hogy főkapitány 
úr is mindent el fog követni annak érdekében, hogy hazajöhessenek dolgozni. Jó lett volna, ha 
itt lettek volna helyben, erősítették volna az őrs munkáját, tanulhattak volna, mert ők is 
elmondták, hogy itt lehet tanulni, nem csak azt kell várni, hogy leteljen a szolgálat, mert itt 
nem történik semmi. Az a plusz két fő nem volt mindegy az őrsnek, még így sem, hogy 
hallgatói jogviszonyban voltak. Addig is próbál toborzó tevékenységet folytatni, hátha 
jönnének kollégái erre a területre dolgozni. 

(Dr. Mikola Nóra képviselő megérkezik,  
a képviselő-testület 8 fő képviselő jelenlétében folytatja munkáját.) 

Bertalan László képviselő: a mai akcióról lehet tudni valamit? 
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka: erről nem tud 
információval szolgálni, folyamatban van minden, dolgoznak az ügyön. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: szeretné kérni, hogy ha sikeres akció van a településen, 
azt propagálják jobban, hogy jobban bízzanak az emberek a rendőrségben. A 
szomszédasszonyát rábeszélte, hogy tegyen feljelentést, amikor kár érte, mert ő nem akarta 
bejelenteni, azt hitte, hogy úgysem lesz meg az elkövető, és amikor mégis meglett, akkor 
boldogan mondta, hogy igaza volt a bejelentést illetően. Sokan úgy vannak vele, hogy nem 
tesznek feljelentést, mert félnek. Sajnos sok az idős, egyedülálló személy, sok a lakatlan 
ingatlan. Név nélkül nyilvánosságra kellene hozni, hogy milyen lopások milyen 
eredményekkel zárultak. Ha ritkán felkerül egy-egy eset a médiába, azonnal többen 
megosztják. Úgy gondolja, hogy a rendőrség megítélését is javítaná. 

 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka: köszöni az 
észrevételt. Az előző beosztásában sajtó referensként is tevékenykedett a Jászberényi 
Rendőrkapitányságon, a helyi média tájékoztatása is a feladata volt a megyei sajtószolgálat 
irányításával és kontrollálásával. A rendőrségi kommunikáció egy pár éve megváltozott, erre 
a megyei sajtószolgálat jogosult, mint például a tegnapi őrizetbe vétellel kapcsolatosan is a 
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police.hu-n megjelentette azt az összefoglaló cikket. Azt meg tudja tenni, hogy felveszi velük 
a kapcsolatot, és a korábbiakhoz hasonlóan a Ladányi Hírekbe megjelenhetnének újra a 
rendőrségi hírek, rendőrségi kommunikáció. Néhány eredményesen zárult nyomozásról, 
tettenérésről írna röviden, ha ezt engedélyezik. Arra nincs lehetősége, hogy a közösségi 
médiában bármit írjon, ott nem nyilvánulhat meg. Ezek a cikkek azokhoz jutnának el, akik 
olvassák az újságot. Ha van más ötlet is, azt szívesen fogadja, mert ezt nagyon szívesen 
fölvállalja. Jól látja alpolgármester úr, ezek a dolgok már valóban nem jutnak el az 
emberekhez. Sajnos sokkal több eredménytelen bűncselekmény van, mint eredményesen 
befejezett, de ez nem azt jelenti, hogy azok az ügyek, amelyek eredménytelenül lezárásra 
vagy felfüggesztésre kerülnek, hogy azokat nem lehet elővenni, és nem lehet benne elkövetőt 
produkálni. Most is volt olyan eset, hogy egy felfüggesztett eljárásban a nyomozás 
továbbfolytatását elrendelték, mert lett benne elkövető. Szeretné megköszönni a polgárőrség 
segítségét, mert nagyon sokat segítenek a rendőrségnek, és azt tapasztalja, hogy az 
állampolgárok is egyre szívesebben keresik, és elmondják, hogy mit láttak, mernek a 
rendőrséggel kommunikálni. Megérti azokat is, akik félnek, de ha nem beszélnek a 
problémákról, akkor nem tudnak nekik segíteni. Kéri, hogy keressék a rendőrséget 
bizalommal. Megérkezett a közbiztonsági beszámolóval kapcsolatos megkeresés, továbbította 
kapitányságvezető úr felé a beszámoló kérését, rögzítették az időpontot, igyekeznek időben 
megküldeni az anyagot.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megköszöni őrsparancsnok asszonynak, hogy 
elfogadta a meghívást, és a képviselők kérdéseinek megválaszolásában rendelkezésre állt.   
 

(További hozzászólás nem hangzik el,  
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy elhagyja a tanácstermet.) 

 

1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Önkormányzat 2023. évi részletes költségvetésének elfogadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a költségvetésről készült írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a vonatkozó jogszabályok, illetve az előző ülésen 
hozott képviselő-testületi döntések alapján átdolgozták a költségvetési rendeletet, melyet 
előterjesztettek, és elfogadásra javasolnak.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság a 
költségvetési rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a rendelet-tervezetet. 
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A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 8 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja.  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2023. (II. 24.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 
 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2023. évi Közbeszerzési Tervének 
elfogadására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a közbeszerzési tervről készült írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: minden évben kötelező elfogadni a közbeszerzési 
tervet. A költségvetési törvény és a közbeszerzési hatóság határozza meg a közbeszerzési 
értékhatárokat, melyet tartalmaz az előterjesztés, illetve tartalmazza még Jászladányra 
vonatkozóan a két közbeszerzést, melyet terveznek. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság a 
2023. évi közbeszerzési tervet elfogadásra javasolja az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
45/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2023. évi Közbeszerzési Tervének elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel – a következők szerint fogadja el 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat 2023. évi Közbeszerzési Tervét: 
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Ssz. 
Nytsz. 

Beszerzés tárgya Típusa 
Szerződés 
időtartama 

Tárgyévet 
terhelő nettó 
érték HUF 

Becsült nettó 
érték HUF 

Beszerzés 
várható 

időpontja 
negyedévben 

              
Nemzeti 
értékhatár 
feletti:       

1 

Élhetőbb közösségi életért 
Jászladányon 
TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1-
2022-00023 

építés határozott 307 173 472 307 173 472 2023. I. név 

2 
Helyi termékértékesítést 
szolgáló piac felújítása 
VP6-7.2.1.1-20 

építés határozott 67 269 949 67 269 949 2023. I. név 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde szervezeti és működési szabályzat 
módosításának jóváhagyására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a 11 csoport beindításával párhuzamosan vált 
szükségessé az SZMSZ módosítása, illetve a tavalyi évben az intézményt érintő tanfelügyeleti 
ellenőrzés során javasolt rendelkezésre álló IKT eszközhasználatot foglalják bele az SZMSZ-
be. Ezek miatt kérné a módosítások elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
óvoda szervezeti és működési szabályzat módosításának elfogadását az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
46/2023. (II. 23.) sz. határozata 
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A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzat módosításának 
jóváhagyására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottsága javaslatára figyelemmel – a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 
Szervezeti és Működési Szabályzata (a továbbiakban: SzMSz) módosítását jóváhagyja 
az alábbiak szerint.  
 
1. Az SzMSz I. Általános rendelkezések fejezet 5. Az intézmény meghatározása, 
tevékenysége (Alapító Okirat szerint) pontjában  

 
„Az intézményben engedélyezett 10 óvodai csoport 

csoportok száma: 2 bölcsődei csoport 

 

Az intézménybe felvehető 262 fő 

maximális gyermeklétszám:  (Petőfi úti óvoda: 162 fő 

 Rákóczi úti óvoda: 102 fő)”  

 
szövegrész helyébe 

 

„Az intézményben engedélyezett 11 óvodai csoport 

csoportok száma: 2 bölcsődei csoport 

 

Az intézménybe felvehető 275 fő 

maximális gyermeklétszám:  (Petőfi úti óvoda: 175 fő 

 Rákóczi úti óvoda: 100 fő)” 

 
szövegrész kerül. 

 
2. Az SzMSz  V. A Működés Rendje fejezet 1.3. pontjában 
 

„Az óvodában a gyermekek reggel 6 órától 7
30

 óráig összevont csoportban 

gyülekeznek, délután 16 órától 17
30

 óráig innen is térhetnek haza.” 

 

szövegrész helyébe 
 
 „Az óvodában a gyermekek reggel 6 órától 7

30
 óráig összevont csoportban 

gyülekeznek, délután 16 órától 17 óráig innen is térhetnek haza.”  

 
szövegrész kerül. 

 
3. Az SzMSz  V. A Működés Rendje fejezet 5.2 Az intézmény nevelőtestülete pontja 

 
„Az intézményben rendelkezésre álló IKT eszközöket ismerje, tanulja meg 

használatukat. Egyre szélesebb körben építse be, integrálja azokat a mindennapi 

gyakorlatba, nevelőmunkába (téma feldolgozása, projektek kidolgozása, 

dokumentációs feladatok megvalósítása). A digitális anyagokat ismeri, kritikusan 

értékeli és ennek, valamint a gyermekek életkorának megfelelően használja fel a 

nevelőmunkában.” 

szövegrésszel egészül ki. 
 

4. Az SzMSz  V. A Működés Rendje fejezet 9. Óvodai felvétellel kapcsolatos 
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rendelkezések pontjában a Gyermekek csoportba való beosztása részben a  
 

„Figyelemmel a Köznevelési törvény 25. § (5) és (7) bekezdéseire fenntartó 

engedélyét követően az intézménybe felvehető maximális gyermeklétszám az adott 

nevelési évben nem haladhatja meg a 264 főt. (Tündérkert óvoda: 162 fő 

Szivárvány óvoda: 102 fő), tekintettel az intézmény személyi és tárgyi feltételeire.”  

 
szövegrész helyébe 

 
„Figyelemmel a Köznevelési törvény 25. § (5) és (7) bekezdéseire a fenntartó 

engedélyét követően az intézménybe felvehető maximális gyermeklétszám az adott 

nevelési évben nem haladhatja meg a 330 főt. (Tündérkert óvoda: 210 fő 

Szivárvány óvoda: 120 fő), tekintettel az intézmény személyi és tárgyi feltételeire.”  

 
szövegrész kerül. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza Lajosné Kiss Klára intézményvezetőt a módosítások 
átvezetésére, valamint az egységes szerkezetű SzMSz aláírására. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről 
Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a polgármesteri hivatal 2022. évi 
tevékenységéről készült írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Móczó Nóra 
jegyzőnek. 
 
Móczó Nóra jegyző: 2022 őszén tárgyalta a képviselő-testület, illetve a bizottság is a 
polgármesteri hivatal 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót, akkor az anyag azonban 
csak 3/4-ed évet tartalmazta, most viszont a teljes 2022. év belekerült a beszámolóba. A 
továbbiakban már év elején fogják a beszámolót a bizottság és a testület elé terjeszteni annak 
érdekében, hogy a teljes évről be tudjanak számolni. Dr. Mikola Nóra képviselő asszonynak 
volt korábban kérdése a helyi adók megtérülésével kapcsolatban. Szeretné felhívni a 
figyelmet, hogy a beszámoló 4. oldalán a táblázat tartalmazza a helyi adók tekintetében a 
teljesülést. A helyi iparűzési adó esetében 107,6 %, magánszemélyek kommunális adója 
esetében 75,5%, az egyéb közhatalmú bevételek esetében 81,82%-os volt a teljesülés. 
 
Dr. Mikola Nóra képviselő: köszöni a tájékoztatást. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: az ügyrendi bizottság 
javasolja a képviselő-testületnek a polgármesteri hivatal 2022. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadását. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
47/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
A Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – elfogadja a Polgármesteri Hivatal 2022. 
évi tevékenységéről szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal, helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény intézményvezetői 
álláshelyére kiírt pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítására 
Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, Móczó Nóra jegyzőt kérdezi, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni. 
 
Móczó Nóra jegyző: nem kívánja kiegészíteni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánításának elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
48/2023. (II. 23.) sz. határozata 
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A Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény intézményvezetői álláshelyére 
kiírt pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – a Nagyközség Üzemeltetési és 
Vagyonkezelő Intézmény intézményvezetői álláshelyére kiírt pályázati eljárást 
eredménytelenné nyilvánítja, tekintettel arra, hogy érvényes pályázat nem érkezett be. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői 
álláshelyére kiírt pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítására 
Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, Móczó Nóra jegyzőt kérdezi, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni. 
 
Móczó Nóra jegyző: nem kívánja kiegészíteni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánításának elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
49/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
A Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshelyére 
kiírt pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – a Nagyközségi József Attila Művelődési 
Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshelyére kiírt pályázati eljárást 
eredménytelenné nyilvánítja, tekintettel arra, hogy pályázat nem érkezett be. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal, helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság beszámolója a vagyonnyilatkozat benyújtási 
kötelezettség teljesítéséről 
Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz nem készült írásos anyag, 
átadja a szót Móczó Nóra jegyzőnek. 
 
Móczó Nóra jegyző: a Mötv. 39. § (3) bekezdése szerint a vagyonnyilatkozatot a szervezeti és 
működési szabályzatban erre kijelölt bizottság tartja nyilván és ellenőrzi. Jelen esetben ez az 
ügyrendi bizottság, átadja a szót Seresné Lados Éva bizottsági elnöknek. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: tájékoztatja a képviselő-
testület tagjait, hogy a vagyonnyilatkozat benyújtás mindenki részéről megtörtént. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja tudomásul venni az 
ügyrendi bizottság beszámolóját. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
50/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
Az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság beszámolójának tudomásul vétele a 
vagyonnyilatkozat benyújtási kötelezettség teljesítéséről  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság beszámolóját tudomásul veszi, mely szerint a vagyonnyilatkozat 
benyújtási kötelezettségét valamennyi érintett teljesítette.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal, helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az általános iskolai felvételi körzethatárok 
véleményezéséről készült írásos anyagot mindenki megkapta, melyet nem kíván szóban 
kiegészíteni. Ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat 
született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
általános iskolai felvételi körzethatárok elfogadását az előterjesztés szerint. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
51/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
Az általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezéséről 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az „Előterjesztés az 
általános iskolai felvételi körzethatárok véleményezésére” tárgyú napirendi pontot 
megtárgyalta és az alábbiak szerint határozott: 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – Jászladány nagyközség esetében az 
általános iskolai felvételi körzethatárok meghatározása során a 

 

Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola: Jászladány nagyközség teljes 
közigazgatási területe 
 

Szászbereki Kolping Katolikus Általános Iskola Jászladányi Tagintézménye: 
Jászladány nagyközség teljes közigazgatási területe 
 

felvételi rendet elfogadja, azzal egyetért. 
 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászberényi Tankerületi Központ 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2022. évi 
munkájáról 
Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az intézmény munkájáról készült írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Kun Adrienn megbízott intézményvezetőnek. 
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: két beszámolót készítettek, egyrészt a könyvtárét, 
másrészt az egész intézményét. A könyvtár beszámolóját a Verseghy könyvtár felé 
továbbítani kell elfogadást követően, a képviselő-testületi határozattal együtt. Az intézmény 
beszámolójában összefoglalták, hogy milyen tevékenységeket végeztek az elmúlt évben. 
Köszöni a segítséget és a bizalmat, amit a képviselő-testülettől kaptak.  
 



 15 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
beszámoló elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
52/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
A Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2022. évi beszámolójának 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta, és – az 
Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – elfogadja a Nagyközségi 
József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2022. évi beszámolóját az előterjesztés 
szerint.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal, helyben, 
 3./ Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár, helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 

(Dr. Bakos Beáta képviselő megérkezik,  
a képviselő-testület 9 fő képviselő jelenlétében folytatja munkáját.) 

 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2023. évi 
munkatervének elfogadására 
Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Kun Adrienn megbízott intézményvezetőnek. 
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: a munkatervet szintén a Verseghy könyvtár felé 
szükséges továbbítani, ezért terjesztik elő minden évben a képviselő-testület elé.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
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Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
munkaterv elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
53/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
A Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2023. évi munkatervének 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta, és – az 
Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel – elfogadja a Nagyközségi 
József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 2023. évi munkatervét az előterjesztés 
szerint.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal, helyben, 
 3./ Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés támogatás előfinanszírozási hitelszerződés megkötésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, megkéri Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőt, hogy röviden foglalja 
össze az előterjesztést. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: az önkormányzat pályázatot nyert külterületi 
mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítésére. Ezeknek a VP-s 
pályázatoknak speciális lebonyolítása van, az önkormányzat nem kapja meg a teljes 
támogatási összeget, a felét megkapják előre, a másik felét pedig akkor, amikor az elszámolás 
megtörtént. A szükséges 149.147.798,- forintot csak hitelből tudják finanszírozni, ezért 
fordultak a bankhoz, az előterjesztés tartalmazza a bank ajánlatát. Egy támogatás 
előfinanszírozási hitel-szerződést szükséges megkötni, mely 2023. december végén lejár. 
Akkor lépne hatályba a szerződés, ha a kivitelező vállalkozót kifizetik, és addig tart a 
futamidő, amíg a pályázati forrás meg nem érkezik a lebonyolítási hatóságtól. Ez lehet 1-2 
hónap, de akár több is. A határozati javaslat tartalmazza a bank elvárásait, melyet teljesíteni 
kell. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja a határozati javaslat elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát. 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
54/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
Támogatás előfinanszírozási hitelszerződés megkötésére 

• Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete – a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel – hozzájárul, hogy az önkormányzat 
támogatás előfinanszírozási hitelt vegyen fel 149 147 798 Ft értékben, a VP6-7.2.1.1-
21 kódszámú „Külterületi mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő 
kiépítése Jászladány településen” című pályázat előfinanszírozására. 

• A támogatás előfinanszírozási hitel futamideje a szerződés megkötésétől 2023. 
december 29-ig tart. 

Felajánlott biztosítékok: 
- saját bevétel követelésen alapított zálogjog, 
- követelést terhelő zálogjog alapítása támogatáson, 
- beszámítás. 

• A képviselő-testület hozzájárul a hitel és járulékainak megfizetésével kapcsolatos 
kötelezettségvállaláshoz, illetve ezen kötelezettségeknek – a többi fejlesztési kiadást 
megelőzően – a hitel futamideje alatti éves költségvetésekben való betervezéséhez és 
jóváhagyásához. 

• A képviselő-testület nyilatkozik arról, hogy az önkormányzat hitelfelvétele nem esik a 
törvényi korlátozás alá, a hitelfelvételhez nem kell előzetes kormányengedély.  

• A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra vonatkozóan, hogy amennyiben a 
támogatások nem érkeznek meg a támogató hatóságtól a szerződés lejáratának évében 
október 30-ig, úgy köteles az ügylet meghosszabbításra legkésőbb november 15-ig 
kormányzati engedélyt igényelni. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal, helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámon nyilvántartott, „Komplex 
telepprogram Jászladányon II” címmel támogatást nyert projekt kapcsán építőipari 
segéd gyakorlati képzések megvalósításához szükséges alapanyagok beszerzésére 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Három árajánlatot kért be az önkormányzat, az egyik megkeresett 
vállalkozó nem nyújtotta be ajánlatát, a beérkezett két ajánlat közül a legkedvezőbbet 
szükséges kiválasztani, melyet a Mega-Flex Kft. nyújtott be. Megkérdezi a képviselőket, hogy 
van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza. 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
55/2023. (II. 23.) sz. határozata 
 
Az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámon nyilvántartott, „Komplex telepprogram 
Jászladányon II” címmel támogatást nyert projekt kapcsán építőipari segéd gyakorlati 
képzések megvalósításához szükséges alapanyagok beszerzésére szolgáltató 
kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-1.6.2-16-2017-
00035 azonosítószámon nyilvántartott „Komplex telepprogram Jászladányon II” 
címmel támogatást nyert projekt keretében építőipari segéd gyakorlati képzések 
megvalósításához szükséges alapanyagok beszerzésére a MEGA-FLEX Kft. 
Ezermester szaküzlet (5055 Jászladány, Kossuth Lajos út 124.) árajánlatát fogadja el 
bruttó 450.000,- Ft összegben.  
A képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról, azok 
igénybevételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2021. (VI. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó: Móczó Nóra jegyző, 
 Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Müllerné Braun Erika intézményvezetőnek. 
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Müllerné Braun Erika intézményvezető: mindkét bizottsági ülésen sikerült megbeszélniük 
az április 1-től változó térítési díjakat, a szociális alapszolgáltatásban egyelőre nem javasolja a 
térítési díj emelést. A bentlakásos intézményben napi 500,- forint térítési díj emelést javasolt, 
mely a 2023. évi költségvetésbe be van tervezve. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Seresné Lados Éva, az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
rendelet módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 
 
Tóth Imre, a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság is 
javasolja az önkormányzati rendelet módosítását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata. 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
és a pénzügyi bizottság javaslatára a rendelet módosítást. 
A Képviselő-testület a rendelet módosítást 9 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja.  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

6/2023. (II. 24.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételéről, valamint a 

fizetendő térítési díjakról szóló 10/2021. (VI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Müllerné Braun Erika intézményvezetőnek. 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: december közepén az egyik kazán a központi 
telephelyen kilyukadt, így csak egy kazán működik. Árajánlatot kért kazántest cserére, mely 
szerepel az előterjesztésben. Egy olyan vállalkozó van Magyarországon, aki ezt a fajta 
kazántestet gyártja. Kéri a testületet, hogy a biztonságos gázfűtés és vízellátás további 
működtetéséhez engedélyezze a kazántest vásárlását és beszerelését. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született. 




